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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z7/002 
 

z  2. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 18.12.2014 
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály: Rozneseny /12.12.2014 včetně nosiče CD/ 
 

Materiály rozdané u prezence:  
7.3   Rozpočtové opatření č. 8/2014 - doplnění 
12.2 Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací biotop - veřejné 

osvětlení mimo areál“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací biotop - komunikace  
a zpevněné plochy mimo areál“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací biotop - parkoviště“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací biotop - cyklostezka“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací biotop - dešťová 
kanalizace - parkoviště“ 

- Zápis z ustavujícího 1. zasedání ZMČ Brno-jih ze dne 24. 11. 2014 
 
Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí 

r. 2014 
4. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za rok 2014 ke 30. 9. 2014 
5. Informace o stavu plnění investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2014 
6. Provádění rozpočtových opatření Radou MČ Brno-jih 
7. Rozpočtová opatření 
8. Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2015 
9. Návrh odměny člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih – za II. pololetí 2014 

(poměrná část od 24. 11. 2014 do 31. 12. 2014) 
10. Prodej, směna majetku města Brna 
11. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
12. Různé 
 

Přítomni:  19 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:    -               
 
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.03 h – stav 19 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 2. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály (+ nosič CD) 12. 12. 2014, které 
byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. U prezence zastupitelé obdrželi tyto materiály:                        
7.3 Rozpočtové opatření č. 8/2014 – doplnění; 12.2 Bezúplatný převod vybudované investiční 
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akce „Přírodní koupací biotop - veřejné osvětlení mimo areál“, Bezúplatný převod 
vybudované investiční akce „Přírodní koupací biotop - komunikace  
a zpevněné plochy mimo areál“, Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní 
koupací biotop - parkoviště“, Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní 
koupací biotop - cyklostezka“, Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní 
koupací biotop - dešťová kanalizace - parkoviště“; Zápis z ustavujícího 1. zasedání ZMČ 
Brno-jih Z7/001, ze dne 24. 11. 2014. 
 
1.1 Program zasedání 
Pan starosta nechal hlasovat o programu ZMČ. 
 

Hlasování:  pro – 15        proti – 0           zdržel se – 4   
 
Technická poznámka p. Mgr. Haluza: Do schválení programu zasedání přidat i body na stůl. 
Zrušit předešlé hlasování. 
 
Pan starosta zrušil předešlé hlasování a nechal znovu hlasovat o programu ZMČ včetně 
materiálu na stůl.  
 
Hlasování:  pro – 19 proti – 0 zdržel se - 0 
  
Program zasedání byl schválen, včetně bodů na stůl. 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

p. Ing. Anna Böhmová 
p. Ing. David Rotrekl 
 

Hlasování: pro – 19   proti – 0    zdržel se – 0          
 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. Ing. Anna Böhmová a p. Ing. David 
Rotrekl. 
 
Zapisovatelkou zápisu zasedání ZMČ Brno-jih ur čil pan starosta paní Mgr. Bc. Evu 
Bartošovou.  
 
1.3 Schválení ustavujícího zápisu 1. zasedání ZMČ Brno-jih  Z7/001 ze dne 

24.11.2014  
 

Technická poznámka p. Mgr. Haluza - není zápis z předešlého zasedání zastupitelstva, 
nemohu hlasovat o schválení zápisu. 
 
p. tajemník – dle jednacího řádu se rozešle zápis všem zastupitelům, termín není stanoven. 
Vzhledem k tomu, že zastupitelstvo bylo koncem listopadu a zápis byl ověřen v pondělí, dne 
15. 12. 2014, naznali jsme, že bude ekonomičtější předat zápis zastupitelům na tomto 
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zasedání. Jednací řád v tomto bodě také říká, že ověřovatelé se k tomuto bodu vyjádří a 
vzhledem k poznámce pana Mgr. Haluzy prosím o jejich vyjádření.  
 
Vyjádření ověřovatelů - ověřovatel p. Ing. Lamparter dne 12. 12. 2014 ověřil zápis bez 
námitek. Ověřovatel p. MUDr. Kožíšek dne 15. 12. 2014 ověřil zápis bez připomínek. 
 
Námitka p. Bočkové – nechat hlasování o tomto bodě na příští zasedání zastupitelstva. 
 
p. starosta – trvá pan Haluza na přečtení zápisu? 
 
p. Mgr. Haluza – netrvá.  
 
 
Hlasování:  pro – 10         proti – 0          zdržel se – 9 
 
Zápis z ustavujícího 1. zasedání ZMČ Brno-jih Z7/001 byl schválen bez 
připomínek.  
 
ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut  
Pan starosta vyzval přítomné občany, aby se přihlásili, pokud mají nějaké dotazy.  
 
Občan –  občan se doslechl, že nové ZMČ chystá zdražení nájemného, že cena za m2 se 
příliš liší od ostatních MČ. Dále uvedl příklady z jiných MČ a upozornil, že minulé ZMČ se 
k této otázce stavělo poněkud sociálně citlivě. Dotázal se, jestli je prioritou nového vedení 
zvýšení nájemného, jaké zlepšení žití to přinese občanům MČ? Odkázal se na článek v Jižním 
Kurýru, s názvem: „Jedno slovo může znamenat mnoho“ a označil ho jako populistický. 
Pokud nové vedení ctí heslo „otevřené radnice“, tak je to nic neříkající věta, protože radnici 
snad vede zvolené zastupitelstvo s připomínkami občanů? Své vystoupení bych zakončil 
vyjádřením nového primátora pana Vokřála: „Moc bych si přál, abychom v sobě našli tolik 
pokory, abychom bez ohledu na politickou příslušnost, hledali řešení, která by tomuto městu 
pomohla. Dovětek: Vážení zastupitelé, přidali jste si na platech? To divadlo v parlamentu 
bylo ukázkové. Děkuji.“     
 
Starosta –  vyjádřil se k bodu č. 1, který spadá pod jeho kompetenci. „Nevím, z jakých 
zdrojů jste čerpal, otázka zvyšování nájmu se neřešila, řešíme jiné problémy, mapujeme 
situaci. Pokud by toto téma nastalo, bude o tom rozprava.“ Vyjádření k bodu č. 2 přenechal 
panu Reichovi. 
 
p. ÚČR Reich – „autorem článku jsem já. On může vypadat populisticky respektive jako 
nějaká proklamace. Musíme si uvědomit, že jsem se zde ocitl poprvé ve středu a v pátek byla 
uzávěrka kurýru, tudíž nebylo možné předložit podrobnější plán., Netvrdím, že je článek 
stylisticky vybroušený a formulovaný, tak kdyby bylo na něj více času, každopádně je to 
signál, že chceme nějaké změny v kurýru udělat a jaké změny mají být? Přijmeme v potaz i 
Vaše názory. Nejbližší uzávěrka kurýru je 16. 02. 2015 a do té doby není problém se s Vámi 
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zkontaktovat, případně nám můžete poslat dotazy, připomínky, i hotový článek. Nikde není 
řečeno, jak by měl kurýr vypadat. Článek jsem psal já, ale je to deklarováno jako názor celého 
vedení nové radnice a jak by měl kurýr vypadat, záleží na Vás, chceme udělat změny a otevřít 
radnici lidem, a to i na základě Vašich připomínek, které od Vás očekáváme. Uvítáme, když 
se k Vám dostanou poplašné zprávy, že si je napřed u nás ověříte. Např. zvýšení nájmu, mám 
pocit, že je omezení, že zvyšovat nelze, snad 3 roky. Sám jsem, ještě před zvolením do této 
funkce, se zmiňoval o zvyšování nájmu, ale jen o inflaci. Něco jiného je zvyšování nájmu 
v reálných částkách a něco jiného je o inflaci.“ Dále zmínil svůj pohled na danou situaci.   
 
Občan – nerozumí, proč se hovoří o inflaci.  
 
Starosta – došlo k nepochopení, řeč má být o bytech  a inflace se řeší u nájemních smluv, tzv. 
inflační doložka, která nebyla několik let řešena. Ohledně otázky zvýšení nájmu v bytech byla 
požádána vedoucí bytového odboru k vyjádření.  
 
p. Šebelová –  jak zvyšovat nájemné řeší občanský zákoník. Nájemné v obecních bytech se 
nedá zvýšit v roce 2015 – 2016, protože se zvýšilo v roce 2013 – 2014 a bylo procentuálně 
překročeno, proto se nyní nedá zvýšit. Zvýšit se dá, až v roce 2017, a to  
o 12% a v roce 2018 také o 12%. Nájemné se dá zvýšit o inflaci jen v domě s pečovatelskou 
službou. Kdykoliv se může občan dostavit na bytový odbor  
a bude mu situace podrobněji vysvětlena.  
 
Občanka –  delší dobu bydlí v Komárově. Informovala ZMČ, že nebyl dodán Jižní Kurýr 
do schránek na ulici Plotní, Železniční, Komárovská, U Vlečky, jak je tedy řešena roznáška. 
 
p. ÚČR Reich – v minulosti byl problém s roznosem prostřednictvím České pošty, Jižní 
Kurýr přišel pozdě nebo nebyl dodán vůbec, proto byl zvolen jiný distributor a byla 
očekávána vyšší kvalita. Nyní jsou 2 možnosti: volba jiného distributora nebo navrácení 
k České poště. Bylo konstatováno, že Jižní Kurýr nebyl ve schránkách i v ulici Lomené a 
Záhumenice. Od uzávěrky k distribuci byla velmi krátká doba, proto byl zvolen jiný 
distributor. 
 
p. Mgr. Haluza –  „uzávěrka Jižního Kurýru je dopředu stanovená a lze ji případně 
posunout, ať se nikdo nevymlouvá“. Dotázal se, zda byla podepsána nová smlouva na roznos 
kurýru, na základě výběrového řízení. 
 
p. ÚČR Reich –  výběrové řízení se nekonalo, protože distributor provedl distribuci za 
stejnou cenu jako Česká pošta a nebyla s ním uzavřena smlouva na delší spolupráci. 
S distribucí se spěchalo i z důvodu zveřejnění termínu vánočního zpívání u kostela, dne 14. 
12. a 16. 12. 2014, záměrem bylo, aby Jižní Kurýr byl ve schránkách 12. 12. 2014. 
 
p. Ing. Böhmová –  dotazovala se, proč v Jižním Kurýru není uvedeno nové vedení radnice, 
včetně kontaktů, včetně kompetencí, je to důležité pro občany, protože občané neví, na koho 
se mohou v určité záležitosti obracet, viz. dotaz pána ohledně zvyšování nájemného. Dále 
konstatovala, že v kurýru se objevily gramatické a geografické chyby a překlepy, což svědčí o 
neznalosti území.  
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p. ÚČR Reich –  připomínky jsou vnímány a náprava bude sjednána v Jižním Kurýru č. 
1/2015,  protože i rozdělení kompetencí je momentálně ve stavu dokončení. Jinak veškeré 
kontakty jsou uvedeny na webových stránkách úřadu, kde si je občan může vyhledat. Byly 
zveřejněny 25. 11. 2014.  
 
p. Ing. Anna Böhmová –  hodně lidí přes internet nekomunikuje. Pro občana je lepší, když 
si informace vyhledá v písemné podobě. Již na minulém zastupitelstvu mělo dojít 
k představení a určení kompetencí vedení radnice. Nelze, aby se každý zabýval vším. Sdělení 
těchto informaci v březnovém kurýru je pozdě, jestliže mají komise fungovat od ledna.  
 
p. ÚČR Reich –  nové vedení radnice včetně příslušných kontaktů a kompetencí bude 
zveřejněno v prvním čísle Jižního Kurýru roku 2015. Pan Reich chtěl zveřejnit své tel. číslo. 
  
p. Ing. Böhmová – přerušila, že nemají lidé u sebe psací potřeby.  
 
p. Reich – kontakty jsou zveřejněny, vedení radnice má nová tel. čísla, protože původní 
vedení si tel. čísla ponechalo.   
 
Starosta -  důležitá je pozitivní vazba, úřad je Vám otevřen, je nutná komunikace. 
Ohledně Jižního Kurýru - chyby udělala tiskárna, je to poučení z vývoje, korektur bylo 
provedeno několik a při poslední korektuře si grafik přetáhl údaje z předešlých oprav. Pan 
starosta se omluvil za tyto tiskové chyby. Je uvažováno i o novém dodavateli. Kontakty 
včetně kompetencí budou uvedeny na webových stránkách i v Jižním Kurýru.  
 
p. xxx -  tiskárna zaručuje určitou garanci, je možný dotisk kurýru, je spousta finančních 
prostředků z úklidu sněhu. Sníh nepadá.  
 
Starosta –  smlouva je nastavena tak, že MČ platí paušálně, i když sníh nepadá. Snažíme 
se o vylepšení.  
 
Občan -  regulace hazardu postihne zaměstnance heren, měli byste se nad tím zamyslet. 
Spousta lidí přijde o práci. 
 
Starosta -  bylo hovořeno s panem xxx, majitelem herny před radnicí, který vysvětlil 
fungování herny. Zřejmě bude schválena vyhláška města Brna, která hovoří o plošném 
zákazu. MČ Brno-jih je jedna z posledních mající výjimku. RMČ Brno-jih se připojila, ale ne 
v plné šíři, co se týče zákazu automatů, to ano, ale ohledně uzavření restaurací v době od 7 – 
14 hodin, ne. Je na schválení úplný zákaz automatů v MČ Brno-jih.      
 
Občan  – dotázal se, zda bude možné, se ještě vyjádřit k bodu 11 – zákaz hazardu. 
 
Starosta – ano. 
  
Občan – pokud dojde k zákazu heren, budou nešťastné rodiny, propustí se plno zaměstnanců, 
herny „zčernají“ a přesunou se za Brno.  
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Starosta – problematika není bílá a černá. Je důležité si uvědomit, že to představuje 50 - 60 % 
z rozpočtu a obce za Brnem, se zajisté přikloní ke zřízení heren na svém území.  
 
 
xxx –  dotaz na hodiny naproti radnici. Stále nejdou, je to trapné, nedůstojné. Navrhuje 
odstranit nebo zprovoznit tyto hodiny. 
 
Starosta –   byla to asi šestá věta po mém uvedení do funkce. Firma, která vlastní  
a provozuje tyto hodiny, nekomunikuje. Několikrát byla vyzývána ze strany stavebního úřadu 
na odstranění, jedenkrát bylo opraveno a hodiny zase nefungují. Tato záležitost je stále 
v řešení.   
 
Občanka –   dotaz na zřízení autobazaru.  
 
Místostarosta –  na veřejném projednání jsme Vám nabízeli možnost přehodnocení. Pan 
xxx vlastní tento pozemek. Byla odsouhlasena směna v červnu 2013, celý proces směny už 
proběhl a situace se dá těžko vrátit. Celá záležitost není uzavřena,  nedává tomu velkou šanci.  
  
p. Reich -  nebylo stanoveno, že jde o louku, pole, ale jde o stavební pozemek, který 
umožňuje výstavbu, a to s koeficientem 1,5 a dle územního plánu může být na pozemku 
postaveno ještě něco většího, než autobazar.  
 
p. Ing. Burianová -   je to ostatní plocha, určená k zástavbě. 
 
 
 

ad 3) Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu 
MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2014 

 
3.1 Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-
jih za 3. čtvrtletí r. 2014 

 Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
 

Usnesení: ZMČ Brno-jih bere na vědomí předloženou  zprávu o vykonané kontrole 
hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 3.čtvrtletí r. 2014 – viz. 
příloha. 

 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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ad 4) Mezitímní účetní uzávěrka MČ Brno-jih za rok 2014 ke  
30. 9. 2014  

 

4.1 Mezitímní účetní uzávěrka MČ Brno-jih za rok 2014 ke  
30. 9. 2014 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
 

Zdůvodnění:  
V souladu s novelou zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb., ve znění pozdějších předpisů, 
konkrétně §4 odst. 8 písm. w), který stanoví, že prováděcí právní předpis upraví požadavky na 
organizaci schvalování účetních závěrek vybraných účetních jednotek a způsob poskytování 
součinnosti osob zúčastněných na tomto schvalování, reagovalo Ministerstvo financí vydáním 
„Vyhlášky o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních 
jednotek“ vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek 
některých vybraných účetních jednotek, ze dne 22. 07. 2013. Vydáním vyhlášky se naplňuje 
ustanovení § 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, v platném znění.  
Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění 
zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), oba v platném znění.   
Podle zákona č.128/2000 Sb., §84 odst.2 písm.b) je zastupitelstvu obce vyhrazeno mimo jiné 
schvalovat účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni. 
 

Obsah:  
A. Podklady pro schválení účetní závěrky  
     1.Mezitímní účetní závěrka  
        1.1 Rozvaha - ke 30.9.2014 
        1.2 Výkaz zisku a ztrát - ke 30.9.2014  
        1.3 Příloha – ke 30.9.2014 
        1.4 Přehled o peněžních tocích – ke 30.9.2014 - nepovinné 
        1.5 Přehled o změnách vlastního kapitálu – ke 30.9.2014 - nepovinné 
     2. Obecné informace vztahující se k některým výše uvedeným účetním výkazům 
     3. Informativní zpráva o plnění příjmů a výdajů ke 30.9.2014  
 

Projednáno v RMČ Brno-jih:  Na 1. zasedání dne 3. 12.2014 RMČ Brno-jih  vzala na vědomí 
mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30. 9. 2014, čímž posoudila úplnost a průkaznost 
účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve vztahu k věrnému a poctivému 
obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. Nebyly shledány závažné 
nedostatky. RMČ Brno-jih postoupila tento materiál ZMČ Brno-jih na vědomí. 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih bere na vědomí mezitímní účetní závěrku M Č Brno-
jih ke 30. 9. 2014, čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví  
a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve vztahu k věrnému a poctivému 
obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. Nebyly shledány 
závažné nedostatky. 

 

Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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ad 5) Informace o stavu plnění investičních akcí schválených 
v rámci rozpočtu roku 2014 

 

p. Bočková –  kolik bude stát dokončení Koupaliště Brno-jih? 
 
p. ÚČR Reich –  ohledně biotopu jsme zjistili, že na dokončení bude potřeba více než 
300.000,- Kč, je nutné vybavit koupaliště dalšími investicemi, které jsou  důležité pro provoz.  
Při výstavbě koupaliště, jeden a půl měsíce propršelo, nestihlo se vše vybavit k potřebnému 
provozu. Na jaře roku 2015 budou realizována reklamační řízení, tak, aby byl počátkem 
sezony zajištěn provoz. Konkrétnější částky nejsme zatím schopni říct. 
 
p. Mgr. Haluza –  co brání tomu, aby se v zimě na koupališti bruslilo? 
 
p. ÚČR Reich –  myšleno obecně nebo tuto zimu? 
 
p. Mgr. Haluza –  ne, za 10 let. 
 
p. ÚČR Reich – tuto zimu, kromě toho, že je 6 nad nulou, tomu brání i kolaudační rozhodnutí, 
který je pro provoz koupaliště, nikoliv pro bruslení. 
  
Starosta –  z důvodu možného poškození a záruk, se tuto zimu bruslit nebude.  
 
p. Mgr. Haluza –  jedná se o bohapusté „balamucení“ lidí, jde o doplnění do provozního 
řádu. O možnosti bruslení rozhoduje samospráva, ne úřad.  
 
p. ÚČR Reich – je rozdíl mezi papírovým vyřízením nebo poškozením povrchu bruslemi.  
 
p. Mgr. Haluza - požádal bych pana starostu, aby řídil zasedání, ne, aby měl slovo stále pan 
Reich. 
 
 
5.1 Informace o stavu plnění investičních akcí schválených v rámci 

rozpočtu roku 2014 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 

 
Komentář:  
V rámci schváleného rozpočtu je každoročně schvalován „Seznam investičních akcí určených 
k postupné realizaci“, který se každoročně aktualizuje a doplňuje. Kvůli přehlednosti 
předkládáme tento seznam s poznámkou psanou kurzívou o stavu dané investiční akce. 
Viz příloha. 
 
Usnesení: ZMČ Brno-jih bere na vědomí informaci o stavu investičních akcí 

schválených v rámci rozpočtu roku 2014 – viz příloha.  
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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ad 6) Provádění rozpočtových opatření Radou MČ Brno-jih 
 
 

6.1 Provádění rozpočtových opatření Radou MČ Brno-jih 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 

 

Zdůvodnění:  
Zákon č.128/2000 Sb., v platném znění umožňuje dle §102 odst. 2, pís. a), aby rada prováděla 
rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném zastupitelstvem. Již tradičně slouží toto zákonem 
ošetřené opatření k vyšší pružnosti a flexibilitě provádění potřebných změn rozpočtu. 
Z převážné většiny se jedná o úpravy „vynucené“ ze strany ORF MMB např. navýšení dotace 
jak se strany Magistrátu města Brna tak z KÚ JMK nebo státní dotace, některé úpravy 
vyplývají ze změny rozpočtové skladby tzv. „zákonné“ a pouze malé procento úprav se týká 
změn provedených vlastní MČ. Vzhledem k tomu, že zastupitelstvo se schází jednou za tři 
měsíce je vhodné a doporučované jak ze strany magistrátu tak se strany Ministerstva financí 
ČR pověřit prováděním rozpočtových opatření v předem stanovených mezích radu MČ.   
 
 

p. Ing. Dočekal –  zvědavost ohledně hlasování o tomto bodu. Z minulosti je známo, že 
původní opozice byla proti. 
 
 

p. Ing. Lamparter –  promluvil ústy pana prezidenta - „Jen idiot nemění názor.“ 
 

 
p. Bočková –  před tím, to bylo 500.000,-, čili více než je dnes, reálná částka je tedy vyšší. 
 
 

 

Usnesení:   ZMČ Brno-jih souhlasí s tím, aby  RMČ Brno-jih prováděla rozpočtová 
opatření v následujícím rozsahu stanoveném zastupitelstvem:       

 

• Všechna rozpočtová opatření vyplývající z pokynů ORF MMB tzv. 
„vynucená“ rozpočtová opatření. 

• Všechna rozpočtová opatření vyplývající ze změn rozpočtové skladby 
tzv. „zákonná“ rozpočtová opatření. 

• Přesuny mezi položkami v rámci celého rozpočtu v max. výši 
v jednotlivých případech 500.000,-- Kč s tím, že veškerá rozpočtová opatření 
schválená radou budou dána zastupitelstvu na vědomí. Nad částku 500.000,-- 
Kč bude rozpočtové opatření schvalovat zastupitelstvo. 

 

 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 7) Rozpočtová opatření 
 

7.1 Rozpočtové opatření č. 7/2014 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 104. zasedání dne 22. 10. 2014 
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Komentář:  
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- odvod z výherních hracích automatů postoupený na základě rozpočtového opatření z MMB, 

neinvestiční transfer na provoz SVČ (střediska volného času) a dotace na veřejně prospěšné 
práce z Úřadu práce. 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  
- navýšení položky na mzdy, sociální a zdravotní pojištění pracovníků v rámci veřejně 

prospěšných prací do výše poskytnuté dotace, navýšení do skutečně čerpaných prostředků ze 
sociálního fondu, navýšení prostředků na opravy majetku MČ Brno-jih (oprava terasy), 
navýšení položky na zákonné odměny uvolněným členům zastupitelstva, kterým končí 
mandát (obdoba odstupného) v souvislosti s volbami uskutečněnými v říjnu 2014, navýšení 
položky na nákup dárkových poukázek pro občany, dožívající se významných životních 
jubileí (100 let a zlatá svatba), na provoz střediska volného času při ZŠ Tuháčkova a 
přesuny v rámci položek DDHM (drobného dlouhodobého majetku) a spotřebou materiálu 
POE (podrozvahová evidence) dle skutečnosti.    

 

Usnesení:   ZMČ Brno-jih bere na vědomí provedení RO č.7/2014 – viz příloha. 
 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
7.2 Rozpočtové opatření č. 8/2014 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
 
p. Mgr. Haluza – dotaz, proč není zápis z R7/001 ze 3. 12. 2014, jsou určité lhůty pro 
vyhotovení a předání zastupitelům.  
 
p. tajemník – zápis z prvního zasedání byl vyhotoven, ale nebyl distribuován. Omlouvám se, 
důvodem byla pracovní neschopnosti kolegyně. Náprava bude sjednána. Odporuje to sice 
jednacímu řádu, ale neporušujeme tímto zákon. Plnily se jiné úkoly, které byly v daný 
okamžik důležitější. 
 
p. Mgr. Haluza – proč nám to nepřišlo aspoň e-mailem, nebyla možnost pro nastudování, 
když se dané body mají projednávat na zasedání zastupitelstva.  
 
Starosta – bere jako připomínku, poznamenal si.  
 
Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
- navýšení odvodu z investičních fondů MŠ a ZŠ ve výši odpisů. 
 
Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  
- navýšení příspěvku na provoz ve výši odpisů MŠ a ZŠ. 
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Usnesení:   ZMČ Brno-jih schvaluje RO č. 8/2014 – viz příloha. 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
7.3 Rozpočtové opatření č. 8/2014 - doplnění 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 2. zasedání dne 17. 12. 2014 
 
Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

Na straně příjmů se jedná o:  
-  navýšení položky o neinvestiční dotaci transferu z Úřadu práce na veřejně prospěšné práce 
 
Na straně výdajů se jedná o:  
-  navýšení položky na mzdy, sociální a zdravotní pojištění pracovníků v rámci veřejně 

prospěšných prací do výše poskytnuté dotace; přesuny mezi položkami, a to v rámci 
neinvestiční dotace poskytnuté na volby do ZMČ do skutečné výše čerpání 

 
Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 8/2014 – doplnění – viz 

příloha. 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 
ad 8) Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2015 
 
8.1 Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2015 

                                Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
 

Obsah: Rozpočet MČ s komentářem členěný na kapitoly a oddíly-paragrafy 
  Rozpočet bytového odboru - správy bytového fondu 
                Příloha č. 1: Seznam investičních akcí 
                Příloha č. 2: Tabulková část-příjmy a výdaje členěné oddíl-paragraf 
                       
p. Ing. Böhmová – žádost o podrobnější rozpočet. 
 
p. Ing. Bártová – ano, budeme zasílat podrobnější rozpočet. 
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Usnesení:   Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. b) 
zákona č.128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění předložený 
rozpočet MČ Brno-jih na r. 2015 v závazných ukazatelích členěných na 
oddíl-paragraf viz příloha č. 2.  

 
  ZMČ Brno-jih dále souhlasí s tím, že schválené a nevyčerpané finanční 

prostředky na investiční akce, jejichž realizace započala v roce 2014 a potrvá  
i v roce 2015 budou přesunuty v rámci rozpočtového opatření začátkem roku 
2015 do upraveného rozpočtu MČ Brno-jih roku 2015 s tím, že takové 
rozpočtové opatření bude realizováno na základě jeho schválení radou MČ 
Brno-jih z důvodu zachování plynulosti realizace těchto investičních akcí. 
Ostatní investiční akce určené k realizaci v r. 2015, které nejsou finančně 
pokryty v tomto návrhu rozpočtu, budou odsouhlaseny a finančně pokryty až 
na dalším zasedání ZMČ v 1. čtvrtletí r. 2015.   

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 9 
Usnesení bylo přijato 

 
ad 9) Návrh odměny člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih – 

za II. pololetí 2014 (poměrná část od 24. 11. 2014 do 31. 12. 
2014) 

 

9.1  Návrh odměny člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih – za II. 
pololetí 2014 (poměrná část od 24. 11. 2014 do 31. 12. 2014) 

                                Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne  3. 12. 2014 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje odměnu člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih za 
II. pololetí 2014, která není členkou ZMČ Brno-jih, v rozsahu a výši uvedené 
v příloze. 

 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
 

ad 10) Prodej, směna majetku města Brna 
 
10.1 Žádost MMB MO, se sídlem Malinovského nám. 3, 60167  Brno,  

o vyjádření k prodeji části pozemku p.č. 490, k.ú. Dolní Heršpice, 
za účelem využití jako zahrada.  

                                Projednáno v RMČ Brno-jih na 103. zasedání dne 6. 10. 2014 
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Usnesení:  ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej  části pozemku p.č. 490 v k.ú. 
Dolní Heršpice, za účelem využití jako zahrada, pro pana xxx. 

                  ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO 
MMB. 

 

Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
10.2 Žádost pana xxx,  o vyjádření pro MO MMB k prodeji části pozemku 

734/6 v k.ú. Horní Heršpice, (pozemek p.č. 734/12 oddělený z p.č. 734/6 
dle GP č. 1271-257/2006 ze dne 3.11.2006) o výměře 468 m2. 

                                Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih nedoporučuje   prodej části pozemku p.č. 734/6 v k.ú. Horní 

Heršpice, (pozemek p.č. 734/12 oddělený z p.č. 734/6 dle GP č. 1271-257/2006 
ze dne 3.11.2006) o výměře 468 m2, pro pana xxx. 
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 

 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
10.3 Žádost firmy O2 Czech Republic a.s., se sídlem Za Brumlovkou 266/2, 

140 22  Praha 4, pracoviště J. Babáka 11, Brno,  o vyjádření pro MO 
MMB k prodeji zastavěného a užívaného pozemku p.č. 629/21 v k.ú. 
Dolní Heršpice.  

Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih doporučuje   prodej pozemku p.č. 629/21 v k.ú. Dolní 
Heršpice, pro firmu O2 Czech Republic a.s., se sídlem Za 
Brumlovkou 266/2, 140 22  Praha 4, pracoviště J. Babáka 11, 
Brno. 

                        ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
10.4 Žádost MO MMB, se sídlem Malinovského nám. 3, 601 67  Brno,  

o vyjádření k nabytí pozemku p.č. 1514/7 v k.ú Horní Heršpice do 
vlastnictví statutárního města Brna. 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih doporučuje   nabytí pozemku p.č. 1514/7 v k.ú. Horní 

Heršpice do vlastnictví statutárního města Brna. 
 ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 
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Hlasování:     pro – 19         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 11) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna   
 

11.1 Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna, kterou se 
mění obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 1/2014,  
o regulaci provozu loterií a jiných podobných her a stanovení opatření 
k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku – úplný zákaz 
hazardu 

                                Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 3. 12. 2014 
 

Přílohy: 
- Dopis ORF MMB č.j. MMB/0379959/2014 ze dne 26. 09. 2014  
- OZV č. /2014, kterou se mění obecně závazná vyhláška statutárního města Brna  
č. 1/2014, o regulaci provozu loterií a jiných podobných her a stanovení opatření 
k zabezpečení veřejného pořádku 

- Dopis ORF MMB č.j. MMB/0361428/2014 ze dne 15. 09. 2014 
- OZV č. 1/2014, o regulaci provozu loterií a jiných podobných her a stanovení opatření 

k zabezpečení veřejného pořádku 
 

Komentář:  
Dne 29.09.2014 byl MČ Brno-jih doručen návrh obecně závazné vyhlášky   o regulaci 
provozu loterií a jiných podobných her a stanovení opatření k zabezpečení veřejného pořádku 
se žádostí o projednání přiloženého návrhu vyhlášky v ZMČ Brno-jih. 
 
Navrhované změny textu vyhlášky navazují na usnesení RMB, která na své R6/150. schůzi 
dne 24. 09. 2014 vyslovila souhlas s úplným zákazem provozování loterií a jiných podobných 
her na území statutárního města Brna s tím, že úplný zákaz by měl v optimálním případě 
vstoupit v platnost od 01. 01. 2015. 
 
V příloze proto ORF MMB zasílá návrh na změnu obecně závazné vyhlášky statutárního 
města Brna č. 1/2014, o regulaci provozu loterií a jiných podobných her a stanovení opatření 
k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku, kterým se tento zákaz vyslovuje. 
 
Současně ORF MMB žádá o stanovisko zastupitelstva městské části k návrhu na regulaci 
provozní doby pohostinských a podobných zařízení a heren, předloženému občanským 
sdružením Brnění. Tyto provozovny by měly být podle návrhu uzavřeny v pracovní dny  
od 7.00 hod. do 14.00 hod. 
ORF MMB k tomuto podotýká, že v případě úplného zákazu hazardu na území města 
zůstanou časová regulace (případně regulace provozní doby) a úprava provozoven účinné do 
doby, než budou zrušena všechna platná povolení Ministerstva financí. 
 
V MČ Brno-jih je v současné době evidováno 5 provozoven se zvláštním režimem a 3 herny. 
p. xxx –  člen sdružení, které působí v herním průmyslu, pan xxx, který vlastní hernu 
před radnicí, je také členem. Čelíme velmi vážné hrozbě „černých heren“, je líbivé vyhlásit 
nulovou toleranci, uvědomme si, že 243 mil. má město Brno jako roční výnos z této činnosti, 
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je na zastupitelích města Brna, jestli propůjčí průnik těchto finančních prostředků do šedé či 
černé ekonomiky. Celkem se zinkasuje z této činnosti 800 mil. v Brně. Je to na politickém 
rozhodnutí ZMB, jestli tuto činnost obsadí „černí provozovatelé“. Výpověď dostane 60 tis. 
pracovníků, nastane celostátní problém. MČ Brno-jih měla v tomto ohledu rozumnou 
vyhlášku s povolenou regulací. Brno má 29 městských částí, což představuje velké riziko pro 
zřízení „černých heren“ z hlediska bezpečnosti městských částí. Pan xxx žádá zastupitele MČ 
Brno-jih o zachování výjimky ohledně zákazu hazardu na území MČ Brno-jih, kterou 
schválilo předešlé zastupitelstvo a nabádá k přenesení této žádosti i na zastupitele města Brna.  
Nulová tolerance představuje cca tisíc důvodů, proč nechtít výjimku. 
 
Starosta –  situace byla řešena na Sněmu starostů. Paní starostka Drápalová sdělila, že je to 
stálý problém „ode zdi ke zdi“ – není to koncepční a systémové řešení. Důležitý bude loterijní 
zákon v roce 2016.    
 
Občan - zastupuje firmu, která pronajímala nebytové prostory – hospodu U piráta. Dnes 
tato herna již neexistuje, hledali nového nájemce. Nikdo nemá zájem o pronajmutí. Existuje 
nějaká petice, která dává právo zastupitelům takto ovlivňovat podnikatele v MČ? Nelíbí se 
mu herna před radnicí. MČ by měla zvážit názory občanů. Pán žije v Komárově 20 let a 
nemyslí si, že je jednotný názor v souvislosti se zákazem heren v MČ. 
 
Starosta - restaurace U piráta nemá dobrou pověst, nebyla kvalitní ve svém provozu, což 
bylo potvrzeno i MP a Policí ČR. Máme sociální cítění vůči zaměstnancům. Na jednom 
z předchozích zastupitelstev, bylo 200 lidí s billboardy, kteří protestovali proti hernám v MČ.  
 
p. Rektořík - z daných 200 lidí nebyl ani jeden z Komárova. 
 
Starosta – byli tu lidé z Heršpic, Přízřenic. 
 
p. Rektořík – hodně jich bylo přizvaných z města Brna, žije tu celou dobu, občany zná. 
 
Starosta – spokojenost lidí není. V MČ bydlí cca 9 tis. lidí, spokojenost je možná u 100 – 200 
lidí. 
 
p. xxx - ohrazuje se proti názoru, že zákaz heren je určitou ochranou před mafiány. Nešťastný 
je zákon, že výtěžek z loterií má jít na podporu sportu. Organizace a obce, které o tuto 
podporu přijdou, se bouří.  
 
p. Mgr. Haluza - podávám doporučení na usnesení, rozdělit tento bod do dvou částí a takto i 
hlasovat: 
1. úplný zákaz – vyhláška města Brna, 
2. vyjádření se k občanskému sdružení Brnění.  
Je potřeba tyto dvě části rozdělit a měla by být vedena diskuze o každé části zvlášť. 
1. Úplný zákaz – věnoval 3/4 roku tomu, aby zjistil realitu. Po projetí MČ zjistil, že 
budou vznikat klubové herny, kam se nikdo nedostane. Problematika není bílá ani černá. Tam, 
kde dali 0, vznikly kvízomaty.  Osobně danou situaci prohlížel, i za hranicemi MČ. Jestliže se 
opravdu udělá 0, tak to povede ke zřízení dalších jiných prvků, např. klubových heren, kam se 
nikdo nedostane. Pokud by tato problematika měla být řešena, regulace by měla být nastavena 
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takovým způsobem, aby neobtěžovala občany, ale zároveň, aby byl nad nimi dohled. SÚ, FÚ i 
policie se do klubových heren nikdy nedostane. Je připravován nový loterijní zákon, je tedy 
předčasné hlasovat o nulové toleranci. Není známa konečná podoba tohoto zákona. Před 
volbami se řešila problematika Úřadu pro hospodářskou soutěž, která se týkala toho jak je 
schválena vyhláška města Brna. Nyní jsou 3 body k řešení. Dle soudu pana Mgr. Haluzy je 
nulová varianta špatná varianta. „Gambleři“ budou. Hovořil o tom i se zástupcem Úřadu 
vlády, který jednoznačně říká, že Brno se vymklo z rukou a herny jsou vedle zastaváren, ale je 
nutná přísná regulace.  Je třeba vyvíjet aktivitu v různých přednáškách, v postupech, školení 
pro zaměstnance, aby rozpoznali toho, kdo už má s gamblerstvím zkušenosti, aby se občané 
nedostali na zcestí.  
 
p. Ing. Harant – Vyhláška 1/2014 je nedůsledně zpracovaná, má spoustu nedostatků ve 
svém znění i v odkazech na jednotlivé body.  Má se odsouhlasit, že se ruší příloha obecně 
závazné vyhlášky 1/2014 a ta příloha není k dispozici. Jaký má být postup při hlasování, když 
je příloha neznámá. V článku 3 se vypouští dle novely odst. 3 – 4, článek 4 není v původní 
vyhlášce obsažen, takže se nemůže rušit, je pouze poznámka pod čarou, ze dne 7.10., že se 
doplňuje vyhláška 1/2014 o návrh, který nebyl odsouhlasen, ale pouze předložen. Bod 4 po 
právní stránce neexistuje. Vyhláška pod tím a nová, v původním článku 3 bod 2. Ve znění 
bodu 2 se říká, že loterie a jiné podobné hry uvedené v čl. 2 odst. 1 této vyhlášky nesmí být 
provozovány na celém území města Brna v pracovní době od 7 – 14 hodin. Novela tento bod 
ruší a mluví o tom, že bod 2 je plošný zákaz po celou dobu, což je právně proti sobě. Pokud se 
takto schválí, bude to paskvil.  
 
p. Janíček – tato rozprava by byla velmi dlouhá a neřeší kroky provozu heren. Padlo 
rozhodnutí Ústavního soudu, že provozovatelé těchto klubů byli sankciováni pokutou 10 nebo 
20 mil Kč. Existuje plno sociálních studií, že stát vynakládá finanční prostředky na prevenci 
pro občany, kteří tyto herny navštěvují, tudíž nelze s určitostí říci, že přijdeme o tyto finance.   
Není příznivcem nulové tolerance, protože se jedná o omezení práv a svobod občanů. Je pro 
regulaci a doufá, že ji přinese nový loterijní zákon. Současný stav v MČ je špatný a nelze, aby 
i nadále byl takto povolen.  
 
p. Ing. Dočekal – vzpomíná na výrok xxx z předešlého zastupitelstva, který navrhoval udělat 
referendum, udělejme referendum.  
 
Občan –  myslím si, že žádná z „černých heren“ nebude přibývat, nulová tolerance 
k ničemu nevede. Bude problém s bezpečností měst, je předčasné tvrdit, že to povede 
k vyřešení tohoto problému.   
 
p. Janíček –  předčasné to není,  znovu zopakoval, že současný stav v MČ je špatný a jedná 
se o tvrdý hazard, který je třeba zrušit. Tuto otázku je potřeba řešit po novelizaci zákona.  
 
 
 
p. xxx – pokuta 10 mil. byla provozovně udělena, ovšem nedošlo k nabytí právní moci. 
Policie ČR se nechce touto záležitostí důsledně zabývat, mají právní posudky na to, že tento 
typ zařízení je dokonale softwarově nastaven, že obchází zákon, pokud tam není princip 
náhody.  Jakmile o výsledku nerozhoduje náhoda, nespadá to pod loterijní zákon. Dle jeho 



 
 
 
 
 
 
 

17

zkušeností hráč si vybere raději legálního provozovatele než „mafii“. Je tedy otázkou, komu 
bude tento trh předán.  
 

Občan –  Bude problém bezpečnosti v MČ v případě černých heren, nulová tolerance 
tuto záležitost nevyřeší. 
 

Mgr. Josef Haluza - Návrh na změnu usnesení (NZU) - hlasování: 
Oddělené hlasování pro:   
1.  úplný zákaz  - vyhláška města Brna 
2. vyjádření se k o.s. Brnění 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 9 
Usnesení bylo přijato 
 
Následně se hlasovalo o každém bodu původního usnesení 
 

1. Usnesení:   ZMČ Brno-jih schvaluje OZV č. ..../2014, kterou se mění obecně 
závazná vyhláška statutárního města Brna č. 1/2014, o regulaci provozu 
loterií a jiných podobných her a stanovení opatření k zabezpečení 
veřejného pořádku, o úplném zákazu provozování loterií a jiných 
podobných her na území statutárního města Brna od 1. 1. 2015. 

 
Hlasování:     pro – 11         proti – 5         zdržel se – 3 
Usnesení bylo přijato 
 

2.  Usnesení:   ZMČ Brno–jih nesouhlasí s návrhem o. s. Brnění o uzavření 
pohostinských a podobných zařízení a heren v pracovní dny                            
od 7.00 hod. do 14.00 hod.  

            ZMČ Brno-jih ukládá odboru životního prostředí – referátu veřejných   
služeb písemně vyrozumět odbor rozpočtu a financování  MMB. 

                             

Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 12) Různé 
 

12.1 Plán zasedání ZMČ Brno-jih 2015 
 
Z7/003 - 12. 03. 2015  
Z7/004 - 11. 06. 2015 
Z7/005 - 03. 09. 2015 
Z7/006 - 22. 10. 2015 
Z7/007 - 17. 12. 2015
ZMČ Brno-jih bere na vědomí stanovený plán zasedání ZMČ Brno-jih pro rok 2015.  
 
p. tajemník – z technických důvodů se tajemník dotázal, aby úřad mohl vyhovět návrhům 
zastupitelů na způsob doručování materiálů, zda elektronická či papírová podoba. 
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V předcházejícím období zastupitelé   obdrželi jak elektronicky, tak papírově. Nyní se řešit 
nemusí, ale budou osloveni, jaký způsob doručení vyžadují.  
 
Starosta – vyzval zastupitele, aby se k vyslovili k požadavku na způsob doručování, doporučil 
elektronickou formu.  
 
 

12.2 Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací 
biotop - veřejné osvětlení mimo areál“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací 
biotop komunikace a zpevněné plochy mimo areál“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací 
biotop - parkoviště“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací 
biotop - cyklostezka“ 
Bezúplatný převod vybudované investiční akce „Přírodní koupací 
biotop - dešťová kanalizace - parkoviště“ 

                                Projednáno v RMČ Brno-jih na 2. zasedání dne 17. 12. 2014 
 

Komentář: 
Na základě „Závěrečného listu stavby“ ze dne 8.10.2014 a souvisejících dokladů k investiční 
akci pod názvem „Přírodní koupací biotop“ – bude převeden tento majetek v celkové výši Kč 
20,827.154,26 do účetní evidence Magistrátu města Brna - Odboru rozpočtu a financování. 
Jedná se o bezúplatný převod majetku v rámci jedné obce, přičemž pořizovací cena celé 
stavby činí Kč 62,626.688,65 (podklady budou předány odboru investičnímu, odboru dopravy 
a odboru rozpočtu a financování MMB). Na tuto investiční akci byly MČ Brno-jih poskytnuty 
finanční prostředky z MMB ve výši Kč 35,000.000,-- a Fondu bytové výstavby MMB ve výši 
Kč 5,000 .000,-- pod org. 2824. 
 

Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje bezúplatný převod vybudovaných staveb v rámci 
investiční akce „Přírodní koupací biotop“ – a to veřejného osvětlení mimo areál, 
komunikací a zpevněných ploch mimo areál, parkoviště, cyklostezky a dešťové 
kanalizace-parkoviště v celkové výši Kč 20,827.154,26 do účetní evidence a 
majetku ORF MMB tj. převod majetku v rámci jedné obce.  

 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 
p. Ing Dočekal – chce nechat hlasovat o vypsání referenda proti hazardu. 
 
Místostarosta – nelze nyní nechat hlasovat o vypsání referenda proti hazardu, protože 
program zasedání zastupitelstva byl již schválen, měl být dán návrh na změnu programu. 
12.3 Dotazy  
 
p. Ing.  Böhmová – proč 12. 12. 2014, za krásného slunečného dne, byly sypané chodníky 
velkými kamínky.  
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Starosta – vychází to ze smlouvy se společností Sita, která byla uzavřena za předešlého 
vedení, kde je stanoven posypový materiál.  
 
p. Ing. Rusler – jestliže jsou chodníky namrzlé, musí se posypat.  
 
p. Ing.  Böhmová – na ulici Kšírova u „Barumky“ je rozbitý přechod, až nasněží, nastane 
problém. Měl by se nechat opravit. Na Kšírové, 100 m od domu rodiny xxx je vyvrácená 
dopravní značka, cca 3 týdny. Je třeba také opravit.   
 
Starosta – poděkoval za připomínky a vyzval pana Ing. Ruslera k zajištění opravy.  
 
p. Mgr. Haluza – požadavek na uvedení v zápise. Žádost o nachystání formulářů na 
jednotlivé protinávrhy.  Jakým způsobem se budou posílat zápisy ze zasedání ZMČ a RMČ, 
každý ze zastupitelů bude mít jiné požadavky, je třeba sepsat seznam.  Pokud se hovoří o 
lepším přístupu k lidem, je třeba uvést jednotlivé e-mailové adresy na vedení na web. 
 
Starosta – myslí si, že e-mailové adresy na webových stránkách uvedeny jsou. O způsobu 
doručování již hovořeno bylo, po ukončení zasedání, své požadavky mají zastupitelé sdělit 
panu tajemníkovi.  
 
p. Mgr.Haluza – e-mailové adresy na webových stránkách uvedeny nejsou.  
 
p. Bočková – za předešlého vedení, e-mailová adresa pana Jonáše byla uvedena na webových 
stránkách, ale pan Jonáš sdělil, že uvedený e-mail nepoužívá.   
 
p. xxx – e-mailové adresy uvedené jsou. Požadavek, aby byly zveřejněny i zápisy RMČ 
na webových stránkách, tak jako dříve.  
  
Starosta – nyní se pracuje na změně stránek, má na starost pan Ing. David Rotrekl, bude 
v nejbližší době uvedeno, tak, aby bylo transparentní.  
 
p. Ing. Böhmová – kdo má jaký svěřený resort, kdy bude zveřejněno složení komisí. 
 
Starosta – již se vyjadřoval, že bude zveřejněno v průběhu ledna.  
 
p. ÚČR Reich – neví, zda pan Mgr. Haluza myslel e-mailové adresy vedení nebo všech 
zastupitelů.  
 
p. Mgr. Haluza – jestliže to bylo uvedeno ve volebním programu, je třeba to zveřejnit.  
 
p. ÚČR Reich – uvedl, že pan xxx potvrdil zveřejnění kontaktů vedení na webových 
stránkách. Dotázal se, zda pan Mgr. Haluza chce uveřejnit svoji e-mailovou adresu. 
p. Mgr. Haluza – ne, pokud to někdo měl ve volebním programu a chce být otevřený lidem, 
mělo by to tam být uvedeno.  
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p. ÚČR Reich – každého zastupitele budeme kontaktovat a vedení radnice bylo uveřejněno již 
druhý den, tj. 25.11.2014. Telefony budou také zveřejněny, ale se zpožděním, protože se 
zařizovala nová telefonní čísla.  
 
p. Mgr. Haluza – proč se hovoří o tom, že se nezprovozní Koupaliště Brno-jih pro zimní 
sezonu, nezahájí se bruslení, jestliže bývalé vedení nebylo proti a bylo možné toto zrealizovat. 
 
p. ÚČR Reich – „To je Vaše tvrzení, že je to možné“. Jedna věc je, jestli bude mrznout. 
Další věc, že je povrch vybaven kompozitem s pryskyřicí. Pokud by se řešily reklamace u 
dodavatelů, které se budou muset řešit, z důvodu vyspravení okrajů a zprovoznili bychom 
bruslení, dodavatel by odmítl uplatnění reklamace. Připravenost k provozu není. Bude se 
doplňovat vybavení pokladny, dále by byly potřeba gumové koberce. Není vyloučeno 
zprovoznění bruslení v dalších letech. 
 
p. Mgr. Haluza – je věc vedení, zda dokáže zajistit zprovoznění bruslení. Předešlé vedení 
bylo připraveno na to, že v případě zamrznutí se dá bruslit.  
 
p. Ing. Konečný – není si jist, zda je projekt uzpůsoben k bruslení a jaký je postoj 
dodavatelů k případným reklamacím. Upozornil pana Mgr. Haluzu, že informace ke 
zprovoznění bruslení, měly být předány při předání funkce starosty.    
 
Občanka – zda jsou uvedeny  informace, oficiálně na facebooku, které se týkají MČ Brno-jih. 
 
Starosta – neví. 
 
p. Mgr. Haluza – jak to bude s plesem „letošním“ plesem, příští rok?  
 
Starosta – ples bude 7. 2. 2015 a bude nekuřácký. 
 
p. Bočková – řešila se otázka síly ledu? Co když se při provozu kluziště někdo propadne? 
 
Starosta – z důvodu záruční doby provozu koupaliště, se v nadcházející zimní sezoně 
bruslit nebude. 
 
p. Ing. Rotrekl –    souhlasí s tvrzením, že není vše připraveno, jak by mělo být, ale kdyby 
ustavující zasedání zastupitelstva proběhlo bez průtahů, nenastaly by vzniklé problémy. 
Odvolání, které proti volbám podal pan Ing. Jonáš k soudu, byly zcela účelové a nesmyslné a 
vedlo to k měsíčnímu zpoždění ustavujícího zastupitelstva.  
 
p. Mgr. Haluza – požádal, aby se pan Ing. Rotrekl přesně vyjadřoval a k těm lidem, kteří jsou 
přítomni zasedání. Protože pan Ing. Jonáš přítomen není.  
 
Místostarosta – poděkoval bývalému panu starostovi Mgr. Haluzovi, za to, jak se předvádí. 
 
12.4   Závěr 
Pan starosta popřál všem občanům krásné Vánoce, pevné zdraví, a sílu do roku 2015 a 
ukončil 2. zasedání ZMČ Brno-jih.  
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         Ukončení zasedání v 19.57 h. 
 
 

 
Zapsala: E. Bartošová, A. Kostelecká 
V Brně dne  18. 12. 2014 
 
 
 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………….. 
 
 
p. Ing. Anna Böhmová ………………………………………………….......... 
 
 
p. Ing. David Rotrekl ...……………………………………………………… 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                       Mgr. Ing. Daniel Kypr, v.r. 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


